

同意書 編號 NUM 日期 Date	AS-IRB-HS07-107007 0118'2018	中央研究院人文社會科學研究倫理委員會 研究計畫審查通過證明 <i>Certificate of Approval</i>	IRB-HS07 日期 Date : 0717'2016
--------------------------------	-------------------------------------	--	------------------------------------

申請案編號 Application No : AS-IRB-HS 02-17035 (N)

計畫名稱 Project title :

- 總計畫：原住民、國家與治理：比較南島觀點 Indigenous People, State and Governance: Comparative Austronesian Perspectives
- 子計畫一：國家治理與原住民傳統領域：菲律賓和台灣的比較研究 State Governance and Indigenous People's Territory: A Comparative Study of the Philippines and Taiwan
- 子計畫二：自然資源治理與原住民部落發展：以新竹尖石鄉的泰雅族部落為例 Governing Natural Resources and Developing Indigenous Settlements: A Case Study of the Tayal Settlements in Jianshih Township, Hsinchu County
- 子計畫三：金融化市場的治理性與主體性：以 Taromak 聚落魯凱人為例 Governmentally and Subjectivity in a Financial Market: A Case Study of the Rukai of Taiwan
- 子計畫四：都市原住民與地方治理——以膽曼阿美族人為例 Urban Indigenous People and Local Governance: A Case Study of the Amis People
- 子計畫五：智財權與文化權的糾結：台灣原住民的實踐 The Entanglement of Cultural and Intellectual Property Rights: Experience of Taiwan Aboriginal Groups
- 子計畫六：當代大洋洲的文化遺產與文化治理 Cultural Heritage and Cultural Governance in Contemporary Oceania

申請人 Project Investigator : 郭佩宜 Pei-yi Guo

合作機構 Collaborating Institute(s) :

- 楊淑媛 Shu-yuan Yang / 中研院民族所 Inst. of Ethnology, Academia Sinica (子計畫一主持人)
- 洪廣冀 Kuang-chi Hong, Daya / 台大地理系 Dept. of Geography, National Taiwan University (子計畫二主持人)
- 官大偉 Dawei Kuan / 政大民族系 Dept. of Ethnology, National Cheng-chih University (子計畫二主持人)
- 鄭瑋寧 Weining Cheng / 中研院民族所 Inst. of Ethnology, Academia Sinica (子計畫三主持人)
- 陳文德 Wen-te Chen / 中研院民族所 Inst. of Ethnology, Academia Sinica (子計畫四主持人)
- 林開世 Kai-shyh Lin / 台大人類學系 Dept. of Anthropology, National Taiwan University (子計畫五主持人)
- 郭佩宜 Pei-yi Guo / 中研院民族所 Inst. of Ethnology, Academia Sinica (子計畫六主持人)

執行期間 Project Duration : Recruitment from 2018/01/01 to 2020/12/31 ;
(yyyy / mm/ dd) (yyyy / mm/ dd)

核准日期 Approval Date : 2018/01/18 / (yyyy / mm/ dd)

有效期限 Due Date : From 2018/01/18 to 2020/12/31 /
(yyyy / mm/ dd) (yyyy / mm/ dd)

注意事項 Notes :

- 請於 2021/12/31 / (yyyy / mm/ dd) 前繳交結案報告至本委員會審查。
The final report should be submitted to the IRB at Academia Sinica before 2021/12/31 / (yyyy / mm/ dd) for review.
- 如研究發生非預期事件，應即時向本委員會報告。
All the unexpected events are required to be reported to IRB-HS of Academia Sinica promptly.
- 研究計畫執行中，若有涉及與研究倫理相關的修正或變更，應事先提出「修正申請」並獲通過，始可執行。
Any changes of the research project pertaining to ethical issues must be reviewed and approved by the IRB-HS before implementation.
- 若需展延計畫執行時間，應於計畫期滿日 2020/12/31 / 前提出申請。
Extension of the duration of the project should be submitted to the IRB-HS of Academia Sinica for

中央研究院人文社會科學研究倫理委員會

IRB on Humanities & Social Science Research / IRB-HS
Academia Sinica

approval before the last day of the research project (**2020 / 12 / 31**).

茲 證明上項人文社會科學研究計畫(AS-IRB-HS 17035 v.1)，包括其研究參與者之說明同意書、訪談大綱，已經本委員會之審核，並同意此計畫書之內容符合本委員會所訂定之人文社會科學研究倫理標準。

The above named study proposal (AS-IRB-HS 17035 v.1) has been reviewed, along with the informed consent form, and interview guide, and found to conform with the guidelines set forth by IRB on Humanities & Social Science Research / IRB-HS Academia Sinica.

主任委員：

日期：

Chairperson

Date



中央研究院人文社會科學研究倫理委員會

**IRB on Humanities & Social Science Research / IRB-HS
Academia Sinica**